



The Inter-school Recycling Competition is a fun, interactive way to spread environmental awareness and encourage students to learn about waste reduction. All participating schools will compete against each other to see who collects the most paper, plastic, and aluminium materials. The competition will run from October 2016 until May 2017.

At the end of the competition, schools that collected the most recyclables will win cash prizes accordingly:

Category	Eligibility	1st Place	2nd Place	3rd Place
Small School	Less than 400 students	10,000 AED	4,000 AED	2,000 AED
Middle School	400 -1000 students	15,000 AED	7,000 AED	3,000 AED
Large School	Over 1000 students	20,000 AED	10,000 AED	5,000 AED

How to get started:

- Fill out the Inter-school Recycling Competition Registration Form to confirm your school's participation.
- The form must be submitted no later than October 6th, 2016.

Registration forms can be downloaded from our website bsoe.ae and sent to Bee'ah via E-mail: ralteneiji@beeah.ae and smohamed@beeah.ae

Rules and guidelines:

- As a participating school, you will receive special bins that will only be used for collecting dry recyclables.
- Dry recyclables include: Paper, plastic, and aluminium materials.
- Rinse any contaminated containers and make sure they are empty and dry before placing them in the bins.
- When the recycling bins are full, Tandeef will schedule collection on a weekly basis or as often as necessary
- Tandeef will visit your school, as often as necessary, for weigh-ins and collection. (Please contact Muhammad Hasim Kathiri from Tandeef Team - 050/6355184)

Roles of the person filling out the registration form:

- Primary point of contact between Bee'ah, Tandeef and the school
- Will be present during weigh-ins; weighing of recyclables will be done by Tandeef on the spot during collection
- This contact person must be available throughout the competition to ensure that the school complies with the rules and regulations of the competition and that recyclables are weighed fairly and transparently

Track your recycling results:

- We will post the results of the weigh-ins on a monthly basis on our website bsoe.ae
- You will also be able to see how well other participating schools are recycling
- Please continue to check your, and other schools', recycling progress regularly to see where your school ranks in the competition, and how much more you need to recycle in order to win the competition

Let's get started!



مسابقة المدارس لإعادة التدوير
Inter-School Recycling Competition



مسابقة إعادة التدوير بين المدارس هي طريقة تفاعلية وممتعة لنشر الوعي البيئي وتشجيع الطلاب على الحد من النفايات. جميع المدارس المشاركة سوف تتنافس مع بعضها البعض لمعرفة من الذي يجمع أكبر كمية من الأوراق، والبلاستيك، وعلب الألمنيوم. فترة المسابقة ستكون من أكتوبر ٢٠١٦ إلى مايو ٢٠١٧.

في نهاية المسابقة، المدارس التي قامت بجمع أكبر عدد من المواد القابلة لإعادة التدوير ستفوز بجوائز نقدية وفقاً للتالي:

الفئة	المؤهلات	المركز الأول	المركز الثاني	المركز الثالث
مدرسة صغيرة	أقل عن ٤٠٠ طالب	١٠,٠٠٠ درهم	٤,٠٠٠ درهم	٢,٠٠٠ درهم
مدرسة متوسطة	بين ٤٠٠-١٠٠٠ طالب	١٠,٠٠٠ درهم	٧,٠٠٠ درهم	٣,٠٠٠ درهم
مدرسة كبيرة	أكثر عن ١٠٠٠ طالب	٢٠,٠٠٠ درهم	١٠,٠٠٠ درهم	٥,٠٠٠ درهم

كيف تبدأ

- قم بتعبئة استمارة تسجيل مسابقة إعادة التدوير بين المدارس لتأكيد مشاركة مدرستك في المسابقة
- الموعد النهائي لتسليم الاستمارة هو ٦ أكتوبر ٢٠١٦.

يمكن تحميل استمارات التسجيل من موقعنا على الانترنت bsoe.ae وإرسالها إلى شركة بيئة عن طريق الاليميل: ralteneiji@beeah.ae and smohamed@beeah.ae

القواعد

- المدارس المشاركة في المسابقة، ستتلقى حاويات مخصصة لجمع المواد القابلة لإعادة التدوير.
- تشمل المواد التي يتم جمعها: الورق، والبلاستيك، وعلب الألمنيوم.
- قم بتنظيف المواد التي جمعتها ويجب التأكد من أنها فارغة وجافة قبل وضعها في حاويات إعادة التدوير
- عندما تصبح الحاويات مليئة، سوف يقوم فريق تنظيف بزيارة المدرسة لجمع ووزن المواد
- سيقوم فريق تنظيف بزيارة مدرستك، كلما كان ذلك ضروريا لوزن وجمع المواد. (يرجى التواصل مع محمد هزيم كثيري من فريق تنظيف 0506355184)

أدوار الشخص الذي قام بتعبئة استمارة التسجيل

- نقطة الاتصال الرئيسية بين بيئة، وقسم تنظيف، والمدرسة
- سيكون حاضرا خلال وزن المواد؛ وزن المواد القابلة لإعادة التدوير سيتم في المدرسة
- يجب أن يكون هذا الشخص متوفرا طيلة فترة المسابقة لضمان أن المدرسة تتبع القواعد والأنظمة وأن المواد القابلة لإعادة التدوير وزنت بنزاهة وشفافية

متابعة نتائج إعادة التدوير الخاصة بمدرستك

- سوف نقوم بنشر نتائج المسابقة على أساس شهري على موقعنا bsoe.ae
- ستكون أيضا قادرا على رؤية نتائج إعادة التدوير الخاصة بالمدارس الأخرى المشاركة في المسابقة
- الرجاء الاستمرار في متابعة تقدمك وتقديم المدارس الأخرى بانتظام لترى أين تقع مرتبة مدرستك في المسابقة، وكم تحتاج من أجل الفوز في المسابقة.

هيا بنا نبدأ!



مسابقة المدارس لإعادة التدوير
Inter-School Recycling Competition
2016-2017